
 

 

 

 רמפולינה טישיבת ועדה מקצועית פרוטקול 

 19.03.2024 מיום 

 

 , אלעד זכאי, יוליה מלכיןן כץאביעד אלבו, יעקוב לוי, אלו, פאולו מרטינס: נוכחים

 ביטאס.אברם , חן יהב רוט: ת איגודונציג

 

 סיכום גביע האיגוד: 
 . שהתרחש בתחרות צוייןבעקבות תקלה טכנית העיכוב 

הסכימו שהם אינם רואים צורך במסך להצגת הנתונים אלא רק באפליקציית הציונים של  כל חברי הועדה 
בה הציונים מפורטים יותר. הוסבר לועדה כי החלפת  האקרוקומפניין. אביעד ציין שישנה מערכת ציונים  

מחיר זול משמעותית מהמחיר שאיגוד ההתעמלות חתום מול האקרוקומפניין.  המערכת תתאפשר רק ב
הוסבר שאם הם מעוניינים בהחלפת המערכת הם מתבקשים להכין מסמך המפרט את יעילות המערכת  

 אלטרנטיבית יחד עם הצעת מחיר. ה
 

כאשר   Element per Elementהועדה הסבירה שאי אפשר להשתמש באקרוקומפניין עם הפורמט של 
הפורמט מול אקרוקומפניין כאשר מדובר בפחות  יהב ידאג לבטל את שופטים. ארבעה מדובר בפחות מ

 מארבעה שופטים. 
 

 שובר שיוויון: 
 .  לא יתבצע שובר שיוויון חברי הועדה הסכימו פה אחד שבדרגות הליגה והלאומיות  

 יבדקו את היתכנות הדבר מול מנכ"לית האיגוד שרית שנער. נציגי האיגוד 
 

 סיכום תחרות פולין: 
 . מתעמלים העפילו לגמרים וזכו במדליות. , בפולין כתחרות טובהיעד סיכם את התחרות אב

 
 המשך תוכנית מקצועית: 

אלון    תבאחריו.  חברי הועדה התבקשו לנסח את הפרטים לתחרות הבאה אליה יהיו מעוניינים לצאת 
 ואביעד  

 
 השונות. לממן את מאמני הג'וניור במשלחות יעקב לוי העלה את נושא מימון המאמנים והציע 
 במידת הצורך הנושא יעלה לדיון בועדה הבאה. 

 
 רשם: יהב רוט      

 
 
 
 
 
 
 
 


